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(folytafás az 1. oldalról)
Éppen ezért nincsen joguk, 
hogy megálljanak a tudás egy 
bizonyos szintjén – hangsúlyoz-
ta. Veretes idézetek helyett egy 
kis dal szövegét ajánlva hall-
gatósága fi gyelmébe arra kérte 
őket, hogy bár nehéz, de próbál-
janak meg embernek lenni.

Elköszöntek a nappali tago-
zatos és a levelezős hallgatók, 
s miután a végzősöktől átvették 
a zászlót, az alsóbb évfolyamo-
sok is búcsúztak szószólójukon 
keresztül. Dr. Patay István rek-
tor az egész nagy főiskola nevé-
ben köszöntötte a sárguló mér-

nökjelölteket és technológuso-
kat. Az előttük álló új út kez-
detére fókuszálva fi gyelmeztet-
te őket arra, hogy ez talán még 

szigorúbb megmérettetéseket 
jelent majd számukra, mint a 
főiskolai vizsgák voltak. Sokat 
kell majd tenniük ahhoz, hogy 
sikeresek legyenek. Abban a 
reményben köszönt el a végző-
söktől, hogy a főiskolának sike-
rült őket ezekre a vizsgákra is 
felkészíteni.

Az ünnepélyes alkalom-
mal búcsúzott a főiskolai kar 
nyugdíjba vonuló dolgozóitól. 
Takácsné dr. Hájos Mária fő-
igazgató virággal, néhány ked-
ves szóval köszönte meg aktív 
munkától búcsúzó kollégáinak 
munkáját.

A Sárgulás, a hagyományok-
hoz híven a délutáni lovas felvo-
nulással folytatódott, s az esti Ár-
pád-szálló beli bállal ért véget.

Próbáljatok meg...

Expo, másodszor
(folytatás az 1. oldalról)

és a Körös-szögi Kistérség el-
nöke a kistérség fejlesztési lehe-
tőségeiről tartott rövid előadást, 
amit Demeterné Annus Krisz-
tina kistérségi menedzser pre-
zentációja egészített ki a fejlesz-
tések terén. Átfogó képet adott 
ezt követően dr. Patay István a 
TSF rektora a megújuló energia-
források felhasználásának regi-
onális lehetőségeiről. Előadá-
sa végén személyes konklúzióit 
így fogalmazta meg: energiabő-
ség van, de ezt az energiát kon-
centrálni kell, s a koncentráció-
nak költségei vannak, a feladat 
ezen költségek csökkentése. Vé-
gül azt is világossá tette, hogy a 
megújuló energiaforrások pilla-
natnyilag csak kiegészítő sze-
repet tudnak ellátni. A szak-
mai nap végén Taácsné dr. Há-
jos Mária, a TSF MVK főigaz-
gatója mutatta be intézményét, 
röviden felvázolt történet után a 
jelenlegi szerkezetet és a kutatá-
si témákat, majd szólt a képzé-

sekről, a tervezett képzésekről, 
további kutatási és szolgáltatási 
lehetőségekről.

A szakmai napot követően 
pénteken délután hivatalosan 
is megnyílt a II. Szarvas Expo, 
Gőgös Zoltán és Babák Mi-
hály nyitotta meg, s ajánlotta 
a nagyközönség fi gyelmébe az 
58 kiállítót felvonultató rendez-
vényt. A megnyitó után a pro-
tokoll vendégek is végigjárták a 
standokat, s ahogyan az szokás, 
kihirdették a vásár díjazottjait.

A vásár – Babák Mihály pol-
gármester által felajánlott – fő-
díját a szarvasi Székely Mi-
hály Szakképző Iskola kapta. 
A Békés Megyei Kereskedel-
mi és Iparkamara által felaján-
lott Legszebb belső stand díjat 
a székesfehérvári Gemma Bú-
tor Kft., a Legszebb külső stand 
díját – amit az expo főszervező-
je, a Ribár és Társai Bt. ajánlott 
fel – pedig Szombati János bé-
késcsabai egyéni vállalkozó, a 
Grund-bútorok gyártója kapta.

Köszöntő pedagógusnapra
Szívből jövő őszinte tisztelettel és szeretettel köszöntöm Peda-
gógusnap alkalmából óvodáink és iskoláink valamennyi óvó-
nőjét, tanítóját, tanárját, szakoktatóját és dajkáját.
Köszönöm színvonalas, áldozatos munkájukat, türelmüket.
Kívánom, hogy ragyogja be ezt az ünnepet a szeretet fénye, fá-
radságos munkájukat övezze elismerés, megbecsülés.
Tevékenységükhöz a továbbiakban is sok sikert és jó egészsé-
get kívánok!

Babák Mihály, polgármester, országgyűlési képviselő

Tisztelt kollégáim!
A Pedagógusok Napján 

őszinte tisztelettel köszöntöm 
Szarvas Város, a kistérség min-
den óvónőjét, tanítóját, tanárát, 
oktatóját, az oktatásügy vala-
mennyi dolgozóját.

Tanítani, nevelni, oktatni, so-
hasem volt könnyű. Ma azon-
ban olyan mértékben és mó-
don változik, alakul át a világ, 
a társadalmi környezet, a gyer-
mekek családi, és iskolai hátte-
re – mely körülmények között 
kell végezni munkájukat, hiva-
tásukat –, ami tiszteletre mél-
tó, s méltán vívja ki a szülők, a 
fenntartók elismerését, és meg-
becsülését.

Legfőbb értékünk a gyer-
mekeink, az ő lehetőségeik, 
esélyeik, jövőbeli helytállásuk 
nagyrészt az Önök kezében 
van. Fontos, hogy megadjunk 
számukra minden lehetőséget, 
felkészítést, ami fontos alap to-
vábbi életük alakításához. Fon-
tos, hogy mintát adjunk tiszte-
letből, szeretettből, szorgalom-
ból, igényességből, kitartásból, 
felelősségvállalásból, mert, bi-
zony a gyermekek neveléséből, 
értékátadásból is szerepet, kell 
vállalnunk.

Önök nagyfokú felelősséggel 
végzik, oktató-nevelő munká-
jukat. KÖSZÖNJÜK!

Pedagógusok köszöntése
Köszönjük, s köszöntöm Önö-

ket az alábbi verssel is:

Donászi Magda
Ma szívünk ünnepel...
Ma nem tanulni jöttünk.
Ma szívünk ünnepel.
A hálát, amit érzek:
miképpen mondjam el?
Szétszáll a szó a szélben,
habár mélyről fakad,
s e nyíló rózsa élte
pár nap vagy óra csak.
Emlékek kötnek össze:
szavak, számok, betűk.
Utunk, akárhová visz,
követnek mindenütt.
Emlékünk egyre több lesz,
tudásunk mind nagyobb,
Hálás szívvel köszöntünk
tanárt s ünnepnapot!
Kívánok hivatásukhoz to-

vábbi sok sikert, eredményeket, 
sikerélményeket, és tanítványa-
ik szeretetét, a szülők elismeré-
sét. Kívánom, legyen sikeres a 
tanév lezárása, és legyen alkal-
muk a nyáron pihenésre, feltöl-
tődésre.

Szeretettel és tisztelettel:
Földesi Zoltán, az 

Országgyűlés Oktatási és 
Tudományos Bizottság 

tagja, a szarvasi Oktatási és 
Művelődési Bizottság elnöke

Meghívó
Böjte Csaba Szarvasra látogat az Emberöltő Alapítvány 
meghívására, hogy találkozhasson mindazon segí-
tő testvérével, akiknek támogatásával megkezdhette 
működését a Gyergyószárhegyen lévő Kájoni János 
Gyermekotthon.
Tisztelettel várunk mindenkit 2007. június 10-én 10 
órakor az Evangélikus Ótemplomban, ahol az isten-
tisztelet keretén belül mond köszönetet Csaba testvér 
a szarvasiaknak.
Az Emberöltő Alapítvány nevében: 

Uhljár Zita a kuratórium elnöke, 
Tóth Tamásné a kuratórium alelnöke


